
Fra: Vidar Vedå <vidar@goetz.no> 
Sendt: 28. oktober 2016 10:23 
Til: Ingrid Raniseth 
Kopi: ot@autvikling.no 
Emne: VS: Oppstartsmøte 
Vedlegg: 0837-03 skisse byggeområde.pdf 
 
Hei. 
Viser til samtale og sjå e-post under. 
Beklagar at eg ikkje fekk med meg datoen for møte. 
 
Etter førre møte så var me og såg på område. La merke til at det både var ein natursteinsmur og ei 
elv som delte område på bakkane opp i tillegg til fornminneområde som dåke varsla om. 
Vidare så vil det bli ei byggegrense mot veg og då laga me ei enkel skisse over mogleg byggeområde 
til Oddbjørn. 
For område langs Hoplandsfjellet er det berre ei smal stripe som ein når i med vanlege bygg, i tillegg 
er det rasfare og mogleg rassikring av fjellet ovanfor dette. 
Konklusjonen var at ein då berre ser på område på bakkane. 
No seier du at det kan vere litt meir rundt landbruk og mogleg aure i bekken. 
 
Kan du sjå på dette og evt komme med tilbakemelding om det er noko areal igjen å regulere? 
 
Så får me vurdere om det er verdt å starte reguleringsarbeide her. 
 
Ha ei fin helg. 
 
           Med venleg helsing 
 
                    Vidar Vedå 
 

 
 

Fra: Oddbjørn Tveiten [mailto:ot@autvikling.no]  
Sendt: 12. oktober 2016 17:13 
Til: 'Vidar Vedå' <vidar@goetz.no> 
Kopi: 'Arnold Tveit' <arnold@holmetun.no> 
Emne: Oppstartsmøte 
 
Hei. 
Du kan avtale oppstartsmøte med Meland Kommune. Obs ikke 20. oktober. 
Vi skal ikke lage reguleringsplan langs Hoplandsfjellet i denne planen. 8det rasfarlige området. 
Mvh 
Oddbjørn 
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